
КІРОВОГРАДСЬКА ОБЛАСНА РАДА

Постійна комісія
з питань житлово-комунального господарства, використання природних ресурсів та

агропромислового комплексу

ВИСНОВКИ

від 23 серпня 2023 року № 153

м. Кропивницький

Про пропозиції шодо врегулювання на 
законодавчому рівні питання застосування 
комерційного обліку теплової енергії та 
водопостачання» 

Заслухавши  інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради
Собка М.О.  стосовно  неодноразових  звернень  громадян  до  обласної  ради  та
депутатів  із скаргами з приводу застосування комерційних засобів обліку на
багатоквартирних  будинках  і  методики розподілу  послуг,  прийнятої  на
виконання  Закону  України  «Про  комерційний  облік  теплової  енергії  та
водопостачання»,  з  проханням  прийняти  звернення  депутатів  обласної  ради
щодо  внесення  відповідних  змін  до  законодавства,  а  також обговоривши
пропозиції з вирішення зазначеного питання від ОКВП «Дніпро-Кіровоград» та
департаменту  житлово-комунального  господарства  та  паливно-енергетичного
комплексу  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації,  враховуючи
звернення  Наталії  ДЯЧЕНКО,  мешканки  м.  Кропивницький  та  звернення
ЖБК № 3 м. Знам’янки, з метою врегулювання на законодавчому рівні питання
розподілу між споживачами обсягу спожитих у будівлі комунальних послуг, 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ
ДІЙШЛА ВИСНОВКУ:

Підготувати та внести на розгляд обласної ради питання “Про звернення
депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  восьмого  скликання  до  Верховної
Ради України та Кабінету Міністрів України щодо необхідності врегулювання
на  законодавчому  рівні  питання  застосування  комерційного  обліку  теплової
енергії  та  водопостачання  та  методики  розподілу  між  споживачами  обсягу
спожитих у будівлі комунальних послуг”.

Голова 
постійної комісії Маским СОБКО


